

农药残留测试服务

农药残留物,是由于使用农药而在食品、农产品和动物饲料中出现的任何特定物质,包括被认为具有毒理学意义的农药衍生物,如农药转化物、代谢物、反应产物及杂质等。它们可以直接通过食物链和水环境进入人体,从而危害人体健康。为了保护消费者健康,世界各国纷纷出台相应的法律法规,制定了许可使用农药的最高残留限量。

我们始终以前沿的国际实验室标准操作,具备最先进的农残检测仪器设备及专业的检测技术团队,可以提供单项农残总能力超过**950**项,检测范围覆盖蔬菜、水果、茶叶、谷物、中药材、蜂蜜、提取物等百余种不同产品。同时,梅里埃营养科学按照不同的国内外标准,针对具体产品基质和企业要求为客户定制了超过百种农残检测套餐,为客户提供快速、准确、公正的实用解决方案,从而帮助食品企业达到产品安全及质量标准,规避农残风险。

农药残留测试服务

单项定量	单项农残能力超过 950 项,其中扫描农药超过 800 项,单独检测的农药包括杀螟丹、草甘膦、乙撑硫脲、丙撑硫脲、春雷霉素、无机溴、硫酰氟、氯酸盐、杀草强、乙蒜素、链霉素、多抗霉素、宁南霉素、井冈霉素等
综合套餐	可根据内控和通关需求灵活选择不同数量的农药项目,组合列表可多达 600 项。
法规套餐	国内针对 GB 2763 的专属农残套餐系列 国内针对有机产品认证指南的抽检项目 出口韩国的 MFDS 农残检测列表 511 项
产品套餐	产品专项套餐,包括但不限于果蔬类、粮谷类、油料油脂类、乳及乳制品、饮料、动物源性食品等,其中茶叶、中草药、水质、婴幼儿食品还会针对不同市场和法规法令细分不同套餐等。

联系我们

● 电话: 400 645 8088 ● 邮箱: sales.china@mxns.cn ● www.merieuxnutrisciences.com.cn





Pesticide Residue Testing



Pesticide residue is the general name given to the minute amount of pesticide, toxic metabolite, degradation waste and impurities that did not break down and remained in living organisms, harvest goods, soil, water and air after a period of time. They can enter into human bodies directly through food chain and water environment, and endanger human health. In order to protect consumers' health, many countries in the world formulated corresponding laws and regulations and established the MRL for pesticides.

We always operates on modern international laboratory standard, equipped with the latest pesticide testing equipment and professional technical team. We can carry out over 950 single pesticides , and the product category include dozens of products such as vegetables, fruits, tea, corns, herbs, honey, extract etc. And as well, according to different import countries' standards, product matrixes and enterprise requirements, we develops over 100 multiple pesticide residue suites to provide our customer with rapid, accurate, impartial solution, and help food enterprise to reach the food safety and quality standards and avoid pesticide residue risk.

Pesticide Testing Service	
Single Pesticide Quantification	More than 950 individual agricultural residues, including scanning pesticide more than 800 items. Pesticide testing separately included Cartap, Glyphosate, Ethylenethiourea (ETU), Propylenethiourea (PTU), Kasugamycin, Inorganic Bromide, Sulfuryl fluoride, Chlorate, Amitrole, Ethylicin, Streptomycin, Polyoxins, Ningnanmycin, Validamycin, etc.
Comprehensive Multi-pesticide Suite	According to the requirements of internal control and customs clearance, different number of scanned pesticide combination list can be as many as 600 items.
Multi-pesticide Suite on Regulations	Domestic exclusive pesticide package series for GB 2763 Domestic sampling items for organic product certification guidelines The list of MFDS pesticide residue tests exported to South Korea was 511 items
Multi-pesticide Suite on Products	Special packages for products, including but not limited to Fruits & Vegetables, Grains, Oil and grease, Milk and its products, Beverage, Animal-original products, etc. Teas, Chinese herbs, Water, Baby food will also be subdivided into different sets for different markets, regulations and regulations.

ANY QUESTIONS?

● Phone: 400 645 8088 ● Email: sales.china@mxns.cn ● www.merieuxnutrisciences.com.cn

